
Het coalitieakkoord Duurzaam
Vooruitstrevend is bijna voltooid.

Dit overzicht laat u zien wat er de afgelopen
coalitieperiode is bereikt.

Collegeperiode 2018-2022

Meer woningen voor 
iedere portemonnee 

Gemeentelijk vastgoed

 Duurzaamheid en innovatie

Goede bereikbaarheid en 
infrastructuur

Toekomstbestendige 
voorzieningen

Financiën op orde

Sociaal Domein

Groen blijft groen
Zorgvuldig omgaan met 
cultureel erfgoed

Gezondheid, Sport & Cultuur

Bruisende economie

 Samen met inwoners en organisaties hebben we tal van 
maatregelen genomen om de coronacrisis te doorstaan.

 Dankzij passende financiële steun aan verenigingen en ondernemers 
konden we de effecten van corona tijdelijk opvangen. 

 De doelgroepenverordening en de beleidsregel woningbouw 
zorgen ervoor dat we voldoende woningen bouwen in het sociale 
en middensegment voor de juiste doelgroepen. Wat sociaal is blijft 
ook sociaal.

 Het afwegingskader geeft inzicht in voor welke verschillende 
doelgroepen we bouwen.

 We hebben 4-jarige prestatieafspraken gemaakt met corporaties 
over beschikbaarheid, betaalbaarheid en leefbaarheid.

 We hebben ca. 350 woningen, waarvan 30% sociale koop en huur, 
vastgesteld voor de proefverkaveling Starrenburg III.

 Op de Intratuinlocatie worden ca. 130 woningen gebouwd, waarvan 
25% sociaal. 

 Het project Roosenhorst in de Duivenvoordecorridor is opgeleverd 
en deelplan Het Lint langs de Kniplaan wordt binnenkort opgeleverd.

 De onteigening van Noortveer voor de ontwikkeling van 
19 woningen is vrijwel gereed. De rechtbank zal binnenkort een 
onteigeningsbedrag vaststellen. 

 De gemeenteraad heeft de plannen voor de nieuwbouw van 
40 appartementen bij verzorgingshuis Foreschate goedgekeurd.

 Het college heeft het bestemmingsplan voor Huize Bijdorp 
vastgesteld voor in totaal 180 woningen voor elke generatie en elke 
portemonnee.

 Op buitenplaats Beresteyn zijn 41 appartementen en 20 zorg-
eenheden in de verkoop gegaan, en is een openbaar toegankelijk 
gemaakt park gerealiseerd.

 Voor de Einsteinlaan is een plan in uitvoering voor 23 woningen 
waarvan 25% sociaal.

 Het plan voor een nieuw kinderopvangverblijf in de Prof. Van der 
Waalslaan is gereed.

Met de ijsclub, buurthuizen en andere huurders zijn nieuwe, 
transparante huurcontracten gesloten. 

 We hebben twee elektrische auto’s voor de buitendienst.

 We gebruiken elektrische machines als bladblazers, bosmaaier en 
bomenzagen.

 Te vervangen apparatuur dient elektrisch aangedreven te zijn. 

 We hebben tijdens deze collegeperiode enorm veel laadpalen in 
Voorschoten kunnen plaatsen. We verwachten begin 2022 onze 
prognose voor 2025 al gerealiseerd te hebben. 

 Scholieren lanceren een campagne om bewustzijn over 
duurzaamheid bij ondernemers en inwoners te vergroten.

 Energiecoaches helpen mee om de huizen van inwoners te 
verduurzamen.

 Er zijn actieteams gestart van betrokken inwoners die initiatieven op 
het gebied van duurzaamheid ontwikkelen.

 Wij zijn in 2021 begonnen om ons maatschappelijk vastgoed te 
verduurzamen.

 We hebben het beleidsstuk Uitvoeringsplan fietsveiligheid vast-
gesteld.

 Een nieuw ontwerp van het Lammenschansplein is vastgesteld en 
voorziet in een veel betere doorstroming van dit knooppunt. 

 Voorschoten heeft per 100.000 inwoners minder geregistreerde 
ongevallen dan het gemiddelde van Nederland. 

 In de gesprekken met de regio, provincie en de vervoerder Arriva 
hebben we zowel tijdens de coronapandemie als voor 2022 ons 
huidige buslijnennet kunnen behouden ondanks een grote afname 
in busreizigers ten gevolge van het thuiswerken en andere 
beperkingen. 

 De toekomst van het zwembad is voor 10 jaar veiliggesteld.

 Het afgelopen jaar hebben we meer geld voor de bibliotheek 
vrijgemaakt, waardoor de huidige openingstijden gehandhaafd 
kunnen blijven. De bibliotheek kan meer personeel aannemen, en 
gaat de collectie uitbreiden.  

 Het bestemmingsplan Huize Bijdorp is goedgekeurd. Meer dan 
65% van de daar te realiseren woningen wordt sociaal. Het park 
wordt gerenoveerd en wordt bovendien openbaar.

 In de 4 achtereenvolgende jaren is een sluitende begroting 
vastgesteld.

 Er is weer ruimte gecreëerd voor nieuwe investeringen in de 
volgende raadsperiode.

 Dankzij het nieuwe subsidiestelsel wordt er meer en creatiever 
samengewerkt tussen cultuurverenigingen, sportclubs en 
zorginstellingen.

 We hebben maatregelen op de jeugdzorg genomen zodat ook in de 
toekomst jeugdzorg voor eenieder beschikbaar en betaalbaar blijft.

 Samen met Voorschoten Voor Elkaar hebben we meer laag-
drempelige zorg dichtbij huis gerealiseerd, zoals de praktijk-
ondersteuner bij huisartsen, en dagbesteding voor ouderen.

 In het project Segaar Arsenaal is biodiversiteit en klimaatadaptatie 
onderdeel van de uitwerking van het inrichtingsplan.

 Het bestemmingsplan Noortveer is vastgesteld waarmee de laatste 
kassen in de Duivenvoordecorridor gesaneerd kunnen worden.

 het Kanaal van Corbulo uit de Romeinse tijd werd dit jaar 
aangewezen als UNESCO werelderfgoed.

 Dankzij o.a. de groene menukaart werd erfgoed verduurzaamd.

 Er is veelvuldig gebruikgemaakt van de monumentensubsidie voor 
onderhoud en restauratie van monumenten.

 Er werden in deze collegeperiode 18 nieuwe monumenten 
aangewezen.

 We hebben subsidie gekregen voor projecten zoals Kastelendag, 
Ontdek Frederiks Parkenroute! en Verborgen verhalen van landgoed 
Duivenvoorde. 

  We hebben de restauratieprojecten Zocherpark Huize Berbice, 
Parkdeel Koesthuis Berbice en Tuinmuren Huize Berbice 
gerealiseerd.

 Dankzij een nieuw sportakkoord kunnen meer gezamenlijke 
activiteiten en een beter gebruik van accommodaties worden 
gerealiseerd. Ook cultuur is hierbij aangehaakt.

 Tennisvereniging Forescate kan dankzij een gemeentelijke 
garantiestelling vernieuwen en verduurzamen.

 Het preventieakkoord dat zich samen met het sportakkoord richt op 
leefstijl is zo goed als klaar en wordt in 2022 gepresenteerd.

 De eerste contouren van de nieuwe cultuurvisie zijn zichtbaar.

 De economische visie is vernieuwd, waardoor men binnen 
Voorschoten nog steeds terechtkan voor winkelplezier en 
vrijetijdsbesteding.

 Er is een nieuwe centrummanager aan de slag gegaan, die gaat 
helpen met professionalisering van het ondernemerscollectief en 
daarnaast aan de slag gaat met leegstand en het creëren van een 
aantrekkelijk aanbod.

 Er is een regionale bedrijvenstategie vastgesteld, waarbij een 
regisseur ondernemers gaat helpen bij vestiging in de regio.  

 We hebben een succesvol ondernemersloket gelanceerd bij 
Voorschoten Voor Elkaar waar ondernemers in (financiële) 
problemen worden geholpen.

 We hebben de regelgeving voor ondernemers in het centrum 
vereenvoudigd.

 Er wordt momenteel een stedenbouwkundig plan opgesteld voor 
toekomstige bouwontwikkelingen in het centrum.

 We bevorderen het ondernemersklimaat door meerdere 
stimulerende promoties zoals bonnenacties.

Corona


